

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR

FINANCIAL SERVICES

Date: 27-12-2022 09:53:00 AM

Subject: Raising the reservation signal from the company

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 27-12-202 09:53:00 AM الموضوع: رفع اشارة الحجز عن الشركة

With reference to our disclosure dated 12/26/2022, which includes that Trans Mafraq Mining Company signed a settlement and reconciliation agreement with First Finance Company to pay the indebtedness of the Investment House Financial Services Company.

Attached to you is Letter No. 39657257 dated 12/26/2022 from the Amman Execution Department / Ministry of Justice, which states that a seizure reference has been lifted on the company's records in Executive Case No. 5-11 (23036-2021) Public Record dated 11/21/2021, where its content was throwing A reference to the executive seizure of our company, with a value of (6,361,660) six million, three hundred and sixty-one thousand, six hundred and sixty dinars.

بالإشارة إلى افصاحنا المؤرخ ب 26/12/2022 والمتضمن قيام شركة عبر المفرق للتعدين بتوقيع اتفاقية تسوية ومصالحة مع شركة الأولى للتمويل بتسديد مديونية شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية.

مرفق لكم كتاب رقم 39657257 تاريخ 26/12/2022 من دائرة تنفيذ عمان / وزارة العدل والذي يفيد برفع اشارة حجز على قيود الشركة في الدعوى التنفيذية رقم 5-11(2036-2021) سجل عام تاريخ 21/11/2021 حيث كان مضمونه إلقاء إشارة الحجز التنفيذي على شركتنا وذلك بقيمة (6,361,660) ستة ملايين وثلاثمائة وواحد وستون ألف وستمائة وستون دينار.

26-12-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Osama Al-nafea

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea